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XIV Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 21 września  2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 

13
00

 a zakończono o godz. 13
35

.  

    

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XIV Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi  

quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje                

i uchwały. Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską.  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś 

zabrać głos.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński wystąpił o zdjęcie z porządku obrad  punktu podjecie 

uchwały w sprawie aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Iławy 

uzasadniając swój wniosek względami proceduralnymi i konieczności wyczerpania trybu 

konsultacji społecznych. Jednocześnie zwrócił się z prośbą o wyznaczenie, najlepiej na                         

1 października krótkiej sesji, ograniczającej się tylko do podjęcia tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku 

przyjęcia protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej w Iławie, który jest gotowy, jednak z uwagi na 

to, że radni nie  mieli czasu na zapoznanie się z nim, zaproponował zdjęcie tego punktu                       

z porządku i przyjęcie protokołu na kolejnej sesji. 
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Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały w sprawie 

aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Iławy został przyjęty pozytywnie  

jednogłośnie  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku punktu: „Przyjęcie protokołu 

z XIII Sesji Rady” Miejskiej został przyjęty pozytywnie  jednogłośnie  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad XIV 

sesji uwzględniający przegłosowane zmiany; porządek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Miasta partnerskie – stan obecny i perspektywy 

4. Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych 

5. Informacja o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2015 roku 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

c)  przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy. 

d) wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Iławy na lata 2015-2025. 

e) przyjęcia Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ostródzko-Iławskiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko. 

 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

11. Wnioski mieszkańców Iławy 
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12. Komunikaty i oświadczenia 

13. Zamknięcie obrad  XIV Sesji 

 

Ad.3. Miasta partnerskie – stan obecny i perspektywy 

 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali materiał w 

wersji pisemnej, ponadto był omawiany i opiniowany na posiedzeniach komisji  poprzedzających 

sesję przez Burmistrza Miasta Adama Żylińskiego  i oraz Inspektora Wydziału PIM Edytę 

Perges 

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Komisja Oświaty 

Kultury Sportu i 

turystyki  

Miasta partnerskie – stan obecny i 

perspektywy 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Informacja na temat Miast partnerskich – stanu obecnego  

i perspektyw stanowi załącznik nr  3  do protokołu 

   

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji na temat 

miast partnerskich – stanu obecnego i perspektyw została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

Ad.4. Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych 

  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali materiał w 

wersji pisemnej, ponadto była omawiany i opiniowana na posiedzeniach komisji  

poprzedzającym sesję przez Zastępcę Burmistrza Ewę Junkier, Dyrektor MOPS Irenę 

Kasprzycką oraz Wojciecha Jankowskiego.  
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OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Komisja Oświaty 

Kultury Sportu i 

turystyki  

Informacja na temat działalności na rzecz 

osób niepełnosprawnych 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych 

 stanowi załącznik nr  4  do protokołu 

   

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji na temat 

działalności na rzecz osób niepełnosprawnych została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

Ad.5. Informacja o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2015 roku 

  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali materiał w 

wersji pisemnej, ponadto była omawiany i opiniowana na posiedzeniach komisji  

poprzedzającym sesję przez Burmistrza Miasta Adama Żylińskiego oraz Skarbnik Miasta 

Ewę Moszczyńska.  

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Komisja Oświaty 

Kultury Sportu i 

turystyki  

Informacja o wykonaniu budżetu miasta 

za I półrocze 2015 roku 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Informacja o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2015 roku  

 stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

   

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji Informacja o 

wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2015 roku została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  Przedłożyła pisemne uzasadnienie 

do zmian budżetowych uwzględniające zmiany jakie wprowadzono w okresie od komisji                    

do czasu sesji. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

a. zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej miasta na lata 2015-

29 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych - przy 18 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

 

Uchwała Nr XIV/120/15 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta 

na lata 2015-29 stanowi załącznik  nr 6   do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 
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Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję. Przedłożyła pisemne uzasadnienie do zmian budżetowych uwzględniające 

zmiany jakie wprowadzono w okresie od komisji   do czasu sesji. 

  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zmian w budżecie miasta na 2015 rok 
Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że dodatkowa zmiana wynika z wymogów 

przetargu na prowadzenie schroniska. Aby ulżyć niedoli czworonogów, wprowadzono wybieg na 

10 arach – jest to realizacja postulatu miłośników psów. W wyniku tego muszą nastąpić zmiany 

w dziale 90013. 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska powiedziała, że jest potrzeba, aby zwiększyć środki o 

kwotę 50550 złotych poprzez dokonanie przeniesienia tej kwoty z oszczędności poprzetargowych 

na oczyszczanie miasta i na utrzymaniu schroniska- inwestycja zamknie się w środkach, które 

miasto posiada.  

Radny Ryszard Kabat zapytał o zapis dotyczący przebudowy przy ulicy Sobieskiego na 

bibliotekę publiczną- zmiana nazwy; przebudowa budynku na bibliotekę publiczną. Powiedział, 

że z tego co tu jest zapisane wnioskuje, że te 73 tys. złotych, które zostały przekazane wcześniej, 

będą przekazane na bibliotekę przy ul Jagiellończyka. Bo te 73 tys. zapisujemy – chyba jest taka 

intencja, że chcemy zapisać na budynek przy ul. Wyszyńskiego, na stary spichlerz – na 

nieruchomość, która nie jest miejska tylko prywatna, nie została nabyta do zasobów w związku z 

tym, zdaniem radnego trudno jest zapisywać pieniądze na obiekt, nie będący własnością miasta; 

ak to wygląda prawnie.  
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Burmistrz Miasta Adam Żyliński   powiedział, że w ogóle prawnie to nie wygląda, bo na 

całe szczęście jesteśmy samorządem  i możemy się w tej formule bezpiecznie poruszać. Poprosił, 

aby traktować to jako przejaw roztropności, świadomie nie jest dokonywana żadna transakcja, 

dopóki nie zostanie zbadany budynek, również jeśli chodzi o ekspertyzy straży pożarnej 

niezwykle istotna jest odpowiedź, czy ten zabytkowy budynek, da się adoptować na warunki 

budynku użyteczności publicznej. Jeśli odpowiedź będzie pozytywna, to wtedy będą zapadać 

decyzje co do zamian. Należy ten pierwszy ruch wykonać. Celowo unikano nazwy ulicy, aby nie 

zamykać drogi ponieważ w kręgu zainteresowania  adaptacją budynku na potrzeby biblioteki są 

dwa budynki: magazyn zbożowy przy Wyszyńskiego oraz Dom Weterana. Na tym etapie nie 

można nic rozstrzygnąć.  

Radny Ryszard Kabat powiedział, że przyjmuje do wiadomości ale uważa, że tak nie 

powinno być. 

  

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17  głosach za i 1 przeciwnym  podjęła 

uchwałę  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

 

Uchwała XIV/121/15  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

stanowi załącznik nr  7  do protokołu 

 

c) przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy. 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Wiceburmistrz Mariola 

Zdrojewska,  ponadto zawiera uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 
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przystąpienia do sporządzenia studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy. 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy. 

 

Uchwała XIV/122/15  w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

d) wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Iławy na lata 2015-2025. 

 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Wiceburmistrz Mariola 

Zdrojewska, ponadto zawiera uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

wyrażenia woli przystąpienia do 

opracowania i wdrażania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Iławy 

na lata 2015-2025. 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie bez 

poprawek 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Iławy na lata 2015-2025. 

 

Uchwała XIV/123/15 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Iławy na lata 2015-2025 stanowi załącznik nr 9  do 

protokołu 

 

d) przyjęcia Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ostródzko-

Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025 wraz z Prognozą Oddziaływania na 

Środowisko. 

Uchwałę szczegółowo na komisjach poprzedzających sesję omówiła Wiceburmistrz Mariola 

Zdrojewska, ponadto zawiera uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 
 

przyjęcia Zintegrowanej Strategii 

Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Ostródzko-Iławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2015-2025 wraz 

z Prognozą Oddziaływania na 

Środowisko. 
 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie przy 1 

głosie 

wstrzymującym 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ostródzko-Iławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2015-2025 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko. 

Uchwała XIV/124 /15  w sprawie przyjęcia Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025 wraz z 

Prognozą Oddziaływania na Środowisko. stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

Ad 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do 

Statutu Miasta Iławy, Burmistrz przedłożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności : 

 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli udział 

między innymi w: 

• rozpoczęciu roku szkolnego w Gimnazjum Nr 1 w Iławie 

• obchodach 76 rocznicy wybuchu II wojny światowej 

• szkoleniu dot. Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej 

• otwarciu Pikniku Edukacyjnego „Podziel się bezpieczeństwem” 

• VI Edycji Targów Partnerskich Producentów Mebli – Centrum Wystawiennicze Szynaka Meble 

Iława 

• spotkaniu w Polskim Związku Działkowców Okręgu Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie dot. 

uzbrojenia terenów po polach filtracyjnych „ziemniaczanki” 

• akcji „Sprzątanie Świata” 

• spotkaniu z delegacją ze Szwecji 

• wizycie w Warmińsko-Mazurskiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej dot. negocjacji i sprzedaży 

działki przy ul. Ziemowita 

• Otwarciu V Iławskiego Półmaratonu 

• Dożynkach Gminnych w Nowej Wsi 

• Wojewódzkim Dniu Pszczelarza 

• wyjazdach studyjnych na ul. Królowej Jadwigi 12A i B oraz ul. Jasielskiej i Wiejskiej 

• spotkaniu z właścicielami terenów po byłej „ziemniaczance” 
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• spotkaniu z Panem Krzysztofem Popińskim, pracownikami Wydziału PIM oraz ICTSiR w 

sprawie hali 

 
 

Ochrona Środowiska 
W dn. 12.09.2015 r. radni i urzędnicy wzięli udział w międzynarodowej akcji Sprzątanie Świata. Do akcji 

przyłączyli się również Drakensi z klubu Smocze Łodzie. Sprzątane były brzegi Jezioraka wzdłuż ścieżek 

spacerowych, brzeg jeziora pomiędzy "Portem 110" i mostem nad Iławką oraz brzegi rzeki Iławki do 

młyna, łącznie z cyplem za jazem. Zebrano ponad 100 worków śmieci. Wspólne zbieranie zakończone 

zostało piknikiem integracyjnym.  W Sprzątaniu Świata wzięło udział prawie 50 osób. 

 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 
 

1. W dn. 31.08.2015 r. została zawarta umowa z Pracownią Drogową Grzegorz Drzycimski                  

z Iławy na prowadzenie kompleksowego nadzoru inwestorskiego nad zadaniami pn. Budowa 

drogi dojazdowej do przychodni „Rodzina” przy Al. Jana Pawła II oraz Rozbudowa układu 

komunikacyjnego cmentarza przy ul. Ostródzkiej w Iławie.  

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w ramach zamówienia 

prowadzonego w trybie rozpoznania cenowego z dnia 27.08.2015 r. Wartość umowy opiewa na 

kwotę ryczałtową brutto 8.000,00 zł. 

2. W dn. 01.09.2015 r. zawarto umowę na uzupełnienie dokumentacji projektowej wykonawczej w 

zakresie przebudowy dwóch ciągów schodów i podestów terenowych na plaży miejskiej przy ul. 

Kajki. Zakres prac projektowych obejmuje także odpowiednie uzupełnienie przedmiaru i 

kosztorysu inwestorskiego.  

Wartość prac projektowych 3.075 zł brutto.  

Wykonawca: firma APA CAD Sp. z o.o. z Warszawy. 

3. W dn. 03.09.2015 r. została zawarta umowa z firmą SPOMER Sp. z o.o. z Iławy na budowę drogi 

dojazdowej do przychodni „Rodzina” przy Al. Jana Pawła II w Iławie. Umowa została zawarta na 

podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w wyniku przetargu nieograniczonego z dnia 

31.08.2015 r.   

Wartość umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 199.689,41 zł.  

Termin zakończenia realizacji przedmiotu zamówienia przewidziany jest na 06.11.2015 r. 
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4. W dn. 09.09.2015 r. zawarto umowę z firmą DROMOS z siedzibą w Olsztynie na realizację 

projektu budowlanego i wykonawczego dla budowy połączenia ulicy Wiejskiej z ulicą Gdańską.  

Wartość umowy wraz z nadzorem autorskim wynosi 58.302,00zł.  

Termin realizacji upływa 25.02.2016r.  

Realizacja prac projektowych jest współfinansowana ze środków norweskich. 

5. W dn. 11.09.2015r. zawarto umowę z firmą ATRIUM z Poznania na wykonanie Lokalnego 

Programu Rewitalizacji dla miast OIOF (Iława, Ostróda i Morąg).  

Wartość całkowita opracowania 99.630 zł. Finansowane w ramach Projektu: „Ostródzko-Iławski 

Obszar Funkcjonalny” ze środków Mechanizmu Norweskiego. 

6. W dn. 16.09.2015 r. została zawarta umowa z firmą EKO Sp. z o.o. z Iławy na rozbudowę układu 

komunikacyjnego cmentarza przy ul. Ostródzkiej w Iławie.  

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w wyniku przetargu 

nieograniczonego z dnia 10.09.2015 r.   

Wartość umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 66.935,44 zł.  

Termin zakończenia realizacji przedmiotu zamówienia przewidziany jest na 23.10.2015 r. 

7. W dn. 16.09.2015r. odbyło się pierwsze spotkanie z zainteresowanymi projektowaniem układu 

drogowego wraz z uzbrojeniem na terenach po byłych zakładach Przemysłu Ziemniaczanego. 

Drugie spotkanie planowane jest za miesiąc. 

8. Zakończyła się kontrola końcowa prowadzona przez Wojewódzki Fundusz Ochrony środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Olsztynie dla Projektu „Rekultywacja składowiska odpadów w Iławie”. 

Nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. Oczekujemy wypłaty ostatniej transzy środków UE 

dla tego zadania w wysokości 198.800 zł. 

 Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

 

1. W czasie wakacji  w Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

rozpoczął działalność Punkt Pomocy Osobom Pokrzywdzonym Przestępstwem   

2. W Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy Rodzinie w ramach współpracy 

Urzędu Miasta Iławy ze Stowarzyszeniem Przystań, Federacją Organizacji Socjalnych 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego FOSa i Elbląskim Centrum Mediacji i Aktywizacji 

Społecznej w Elblągu prowadzony jest punkt pomocy dla osób pokrzywdzonych przestępstwem.  
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W punkcie realizowane są bezpłatne działania na rzecz osób pokrzywdzonych przestępstwem, 

m.in.: 

• pomoc prawna 

• pomoc psychologiczna  

• pokrywanie kosztów związanych z edukacją ogólnokształcącą lub zawodową, także                      

na zasadach indywidualnego kształcenia, odpowiednio do wieku i potrzeb edukacyjnych osób 

uprawnionych 

• finansowanie okresowych dopłat do bieżących zobowiązań czynszowych za lokal mieszkalny, do 

którego osoba uprawniona posiada tytuł prawny, a lokal mieszkalny nie jest użytkowany przez 

inne osoby 

• pokrywanie kosztów żywności lub bonów żywnościowych  

• finansowanie przejazdów środkami komunikacji publicznej lub pokrywanie kosztów transportu  

• dostosowanie lokalu mieszkalnego lub budynku mieszkalnego do potrzeb osoby pokrzywdzonej 

przestępstwem w przypadku, gdy utrata sprawności nastąpiła w wyniku przestępstwa. 

Osoba I kontaktu prowadzi dyżury we wtorki w godzinach 10.00-11.00 oraz w czwartki                    

w godzinach 15.00-16.00.  

 

Iławskie Centrum Kultury 

1. 04.09. 2015r. - w Amfiteatrze odbył się  Piknik Edukacyjny „Podziel się bezpieczeństwem„, 

podczas którego odbyły się pokazy bezpiecznych metod pracy, autorskie prezentacje wystawców, 

konkursy dla dzieci, porady eksperckie. Na zakończenie imprezy odbył się koncert zespołu RMS. 

2. 10.09.2015r. - w Sali Wystaw ICK odbył się Wernisaż prac przeglądu artystycznego o Laur 

Starosty Powiatu Iławskiego, podczas którego iławscy artyści zaprezentowali prace                          

z dziedziny fotografii, grafiki, malarstwa i rzeźby. 

3. 12.09.2015r.  w Kinoteatrze odbył się koncert zespołu Stare Dobre Małżeństwo. Obejrzało                           

go 220 osób.  

 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji  

1. 04-06.09.2015 r. - Regaty Jachtów Turystycznych “O Błękitną Wstęgę Jezioraka 2015”  

Miejsce: akwen Dużego Jezioraka 
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2. 06.09.2015 r. - V Iławski Półmaraton LA RIVE im. Antoniego Gierszewskiego 

3. 17.09.2015 r. - Mecz sparingowy dwóch zespołów Plus Ligi Indykpol AZS UWM Olsztyn – 

Lotos Trefl Gdańsk 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

 

Miejski Ośrodek Pomocy Publicznej 

W dniach 07.09.2015 r. - 15.09.2015 r.,  14 pensjonariuszy DDPS w Iławie wraz z opiekunami 

przebywało na wczasach w Siemianach, zorganizowanych przez tutejszy Ośrodek. Cztery domki 

letniskowe zostały udostępnione przez Urząd Miasta w Iławie oraz jeden przez Iławskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego. 

 

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 415 interwencji 

zgłoszonych przez mieszkańców dyżurnemu jednostki, przeprowadzonych z inicjatywy własnej i 

ujawnionych przez monitoring wizyjny, podczas których wylegitymowano 121 osób. 

2. Od dnia 31.08.2015 r. zaczęto przekazywać raport dzienny wyników działań Straży Miejskiej do 

Radia Zet Gold, które codziennie rano są przedstawiane na antenie.  

3. W dn. 03.09.2015 r. wspólnie z funkcjonariuszem KPP Iława odbyła się akcja NURD 

(Niechroniony Uczestnik Ruchu Drogowego). 

4. W dn. 04.09.2015 r. odbyła się kontrola odległości sklepów sprzedających alkohole, od budynków 

mieszkalnych i instytucji. 

5. W dn. 07.09.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej dokonali rekonesansu po mieście                   

z pracownikiem Urzędu Miasta – kontrola miejsc sprzątanych i koszonych przez jedną z firm 

wykonującą usługi na rzecz miasta. 

6. W dn. 11.09.2015 r.  odwieziono osobę bezdomną do Ośrodka Wsparcia w Marwałdzie.   

7. W dn. 11.09.2015 r. odbyła się nocna obserwacja sklepów i punków podawania napojów 

alkoholowych z członkiem MKRPA. 

8. W zadaniach codziennych zlecano prowadzenie stałych akcji, kontrolę plaż, kontrolę miejsc 

zagrożonych, kontrolę Starego Miasta, parku miejskiego, ścieżek pieszo – rowerowych, kontrolę 

otoczenia szkół i przejść dla pieszych w ich pobliżu oraz  parkingu przy ul. Kajki. Wśród ważnych 

zgłoszeń zrealizowanych w minionym okresie były zgłoszenia dotyczące  utrudnień na ścieżkach 
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rowerowych spowodowanych niepodciętymi gałęziami drzew, uszkodzeń na placach zabaw, 

przypadkach żebractwa, zajęcie terenu bez zgody właściciela, dewastacji urządzeń użyteczności 

publicznej, zwierząt domowych pozostających bez opieki, spożywania alkoholu w miejscach 

zabronionych i braku porządku na niektórych terenach miasta. 

9. W związku z rozpoczęciem nowego roku szkolnego zwiększono kontrole przy szkołach  i w 

obrębie przejść dla pieszych 

10. W okresie sprawozdawczym odbyło się 9 patroli rowerowych, 13 służb w patrolach mieszanych 

wspólnie z funkcjonariuszami KPP Iława oraz 7 służb weekendowych 

11. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 88 

              Łączna suma nałożonych mandatów – 28 szt. na kwotę 2370,00 zł  

             Łączna ilość skierowanych wniosków o karanie – 5  

 
W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska poprosiła o przybliżenie tematu budowy 

drogi dojazdowej do Animexu i do działki na Ziemowita- jakie powstaną tam zakłady pracy, 

jakie miejsca pracy. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że nauczył się zachowywania powściągliwości                     

w tematach tak drażliwych jak miejsca pracy. Podpisany został akt notarialny dotyczący firmy z 

Poznania, która chce  inwestować na ulicy Ziemowita, co im ułatwiamy poprzez doprowadzenie 

dróg i mediów – to są rzeczy, o których można mówić głośno. To jest rzecz, która dowodzi 

logiki, że warto to miasto czynić co raz bardziej funkcjonalnym, upiększać, bo to robi bardzo 

duże wrażenie na inwestorach, którzy chcą tu budować swoje życie gospodarcze, ale również  

osobiste. Małżeństwu, które przyjechało do Iławy bardzo się miasto spodobało, podjęli decyzję o 

budowie fabryki, co wymagało podjęcia w błyskawicznym tempie decyzji. Jest to firma, która 

oferuje prace przede wszystkim dla kobiet, nawet 50+, zajmująca się produkcją konfekcji 

papierowej. Firma interesuje się dalszą działką, więc brana jest pod uwagę opcja rozbudowy. 

Uchwały ws. zbycia do specjalnej strefy ekonomicznej, a potem dalej głosowane były na 

krawędzi zaufania. 
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Przedstawiciele Specjalnej Strefy Ekonomicznej przyjadą niebawem rozmawiać na temat 

kolejnych inwestycji, ale nie chciałby mówić na temat czegoś, do czasu kiedy nie będzie miał 

pewności realizacji koncepcji. To inwestor decyduje czy będzie  tu chciał inwestować czy nie.  

Jeśli chodzi o Animex, to jest to najpotężniejsza firma drobiarska w Polsce i bierzemy udział 

w rywalizacji o tę inwestycję z innymi lokalizacjami, będą to trudne i strategiczne decyzje tej 

firmy. Prawdopodobnie  rozbudowa nastąpi, warunkiem której jest zaangażowanie  miasta w 

pomoc w wykonaniu drogi, która ma pełnić funkcję drogi technologicznej, gdzie samochód 

będzie mógł wjechać, zatoczyć koło i wyjechać bez cofania i manewrowania  - to jest wymóg 

Sanepidu.  

Jeśli dojdzie do realizacji inwestycji możliwym jest powstanie około 100 miejsc pracy, 

również dla kobieta jak i dla kadry wysokokwalifikowanej, bo ta część będzie bardzo 

zautomatyzowana. 

Burmistrz dodał, że ma nadzieję że w najbliższym czasie, będzie mógł poinformować                     

o kolejnych wydarzeniach, które będą się działy na naszych ternach przemysłowych. Być może 

wymagana będzie decyzja o odkupieniu od prywatnego właściciela terenu, który zgodnie                      

z planem zagospodarowania ma charakter przemysłowy i wtedy wymagało to będzie 

poprzesuwania wszystkich inwestycji w mieście, i zostanie zakupiony ten teren bo dziś dla 

mieszkańców najistotniejszą ofertą są miejsca pracy.   

Radna Elżbieta Prasek zapytała o spotkanie z delegacją ze Szwecji. 

 Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że spotkania burmistrza mają różnego rodzaju 

charakter – była to grupa Szwedów przyjeżdżających co roku do Iławy i zawsze chcą się spotkać 

z burmistrzem- nie są to długie spotkania, są próbą pokazania  z jak najlepszej strony naszego 

miasta. Wypowiadają się pozytywnie o naszym mieście i składają propozycje współpracy. Nie 

były to rozmowy o tematach ściśle gospodarczych.   

 

Ad .9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  poinformował, że w okresie 

miedzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje pisemne radnej Anny Zakrzewskiej i Andrzeja 

Pankowskiego 



Protokół Nr XIV/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 21 września 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 17 

Interpelacje pisemne stanowią załączniki nr 11-12 do protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska zapytała jak działa Młodzieżowa Rada 

Miasta oraz poprosiła, w związku z rozbieżnymi informacjami  w prasie, o sprecyzowanie czy 

będzie znak zakazu kąpieli przy Skarbku czy nie będzie.  

 

 

Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania   

Burmistrz Adam Żyliński odpowiedział, że Młodzieżowa Rada Miasta  pojawiła się w 

latach 90-tych i pełniła ona taką rolę jak powinna. Ich rolą nie jest organizacja imprez tylko 

nauka mechanizmu demokratycznego. Kadencja zakończyła się w czerwcu i proponuje aby 

MRM wróciła do ratusza, bo młodzi ludzie mają się uczyć obcowania z pracą samorządu, a nie 

zajmować się dyskusją na temat jaki zespół do miasta ściągnąć. Stanie się przedmiotem analizy 

jak posadowić MRM w strukturach ratusza.  

Znak zakazu kąpieli- powiedział, że nie zgadza się z postulatem i uważa, że czasami należy 

brać odpowiedzialność za innych, i na tym etapie przemawia więcej za tym, aby nie stawiać tego 

znaku, niż aby go postawić. Dodał, że nie będzie tego znaku, ale uważa, że powinien być, bo póki 

nie stanie się tam tragedia, to nie widzimy problemu, ale rozumie też oczekiwania większości. 

Odpowiedź na interpelację Andrzeja Pankowskiego ws . organizacji ruchu to poważna 

sprawa, nad którą należy się zastanowić.   

Ad.11. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że w okresie 

miedzysesyjnym nie było wniosków mieszkańców o udzielenie głosu na sesji. 

Ad 12. Komunikaty i oświadczenia  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że w tym tygodniu przyjeżdża delegacja                 

z Herborn, która weźmie udział w pikniku inspiracji i konferencji historycznej oraz w celu 

omówienia wyjazdu naszej delegacji na Święto Hesji. Poprosił radnych o pomoc i czynny udział 
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w podejmowaniu delegacji.  

Poprosił też o liczny udział w Konferencji Historycznej dotyczącej 710-lecia miasta  

zorganizowanej przy udziale OBN i ludzi z Iławy. 

Burmistrz dodał, że w sobotę odbędzie się Piknik Inspiracji, na organizacji którego bardzo mu 

zależało i prosi aby jak najwięcej osób się pojawiło. To jest ogromny wysiłek logistyczny, 

przyjedzie około 100 studentów z polskich kół naukowych. Udział wezmą dzieci i młodzież                

z iławskich szkół oraz z sąsiednich gmin, bo również tam wysłano zaproszenia. Porosił o 

wsparcie, a w późniejszym okresie o głosy krytyczne, im więcej cennych uwag tym lepiej. To 

jest dzień obowiązkowy dla iławskich szkół i nie przyjmuje uwag, że wymuszana jest  

frekwencja ponieważ, jest to obcowanie z nauką a nie wiec partyjny ani wydarzenie o charakterze 

wyznaniowym. Jest to normalny dzień zajęć dla iławskich uczniów, za wyjątkiem przedszkoli,     

gdzie decyzja o uczestnictwie należy do rodziców.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że otrzymał trzy pisma od Romana 

Przybyły  – dwa  z nich datowane na 28 czerwca 2006 rok, z Instytutu Pamięci Narodowej 

adresowane do Romana Przybyły „W odpowiedzi na wniosek o udostępnienie 

dokumentów/zapytanie o status pokrzywdzonego WPBi 2571 złożony przez Pana wniosek dniu 

23.03.2005 roku w Oddziale Biuro Udostępniania i Archiwizacji Dokumentów Instytutu Pamięci 

Narodowej w Białymstoku, w załączeniu przesyłam zaświadczenie dotyczące w/w wniosku. W 

rozumieniu art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 18 grudnia 1998 roku o Instytucie Pamięci Narodowej 

pokrzywdzonym jest osoba o której organy bezpieczeństwa zbierały informacje na podstawie 

celowo gromadzonych danych, w tym w sposób tajny. Informujemy, że w archiwum Instytutu 

brak jest materiałów archiwalnych   i zapisów ewidentnych dotyczących pana osoby.  

Zaświadczenie z tego samego dnia: „Na podstawie art. 217 § 2 pkt 1 ustawy z dnia 14 

czerwca 19960 roku Kodeks postępowania administracyjnego (dz. U. z 200 roku Nr 98 , poz. 10 

71) w związku z wniesieniem przez pana pytania, o którym mowa w art. 30 ust. 2 ustawy z dnia 

18 grudnia 1998 roku o IPN-KSZPNP zaświadcza się, że Roman Przybyła nie jest 

pokrzywdzonym w rozumieniu art. 6 w/w ustawy.” 

Trzecie pismo jest datowane na dzień 26 marca 2007 roku- jest to oświadczenie o pracy lub 

służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 
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1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku: „Ja, Roman Przybyła, świadom odpowiedzialności za 

złożenie niezgodnego z prawdą oświadczenia, po zapoznaniu się z treścią ustawy z dnia 18 

października 2006 roku o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 

państwa z lat 1944 -1990 oraz treści tych dokumentów, oświadczam, że nie pracowałem, nie 

pełniłem służby ani nie byłem świadomym i tajnym współpracownikiem organów 

bezpieczeństwa państwa w rozumieniu art.2 i 3a powołanej ustawy. Pismo podpisane jest 

własnoręcznym podpisem: Przybyła.” 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński dodał, że na konferencji historycznej wręczone będą 

tytuły „Zasłużony dla miasta Iławy” i „Honorowy Obywatel Iławy” i raz jeszcze zaprosił do 

udziału w konferencji. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że  kolejna sesja odbędzie się tak 

jak wspomniano 1 października o 12.30, a sesja robocza 26 października.  

 

Ad. 11. Zamkniecie obrad XIV  Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku obrad  

o godzinie 1335 zamknął sesję . 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 
Danuta Drozdowska                                                                               Wojciech Szymański 


